
 

Het PASt niet meer in Brabant 

 

’s-Hertogenbosch, 19 maart 2018 

Geacht College, 

GroenLinks vindt dat er PAS op de plaats gemaakt moet worden met het PAS. We stoten veel te veel 

stikstof uit over onze natuur. GroenLinks bepleit een moratorium op vergunningen voor meer 

stikstofuitstoot, totdat PAS is verbeterd en aangescherpt. 

Op 9 maart jl. deed de voorzieningenrechter van de afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad van 

State (RvS) uitspraak in het verzoek van Werkgroep Behoud de Peel, Vereniging Leefmilieu en 

Coöperatie Mobilisation fort he Environment U.A. (MOB) om een voorlopige voorziening te treffen 

omtrent een vijftal zaken in het kader van het Programma Aanpak Stikstof (PAS).  

Over voornoemde uitspraak heeft de fractie van GroenLinks de volgende vragen: 

1. In het systeem van het PAS is afgesproken dat 60% van de stikstofruimte tot 1 juli 2018 

uitgegeven mag worden. Uit de uitspraak van de voorzieningenrechter blijkt dat deze 60% in een 

aantal natuurgebieden wordt en is overschreden. Klopt het dat deze overschrijding ook geldt 

in/rond enkele Natura2000-gebieden in Noord-Brabant? Zo ja, welke gebieden zijn dit dan? Zo 

nee, waarom is de natuurvergunning dan geschorst en hoe zit het dan wel?  

 

2. Welke gevolgen heeft de uitspraak voor aangevraagde ontwikkelruimte voor 1 juli 2018?  

 

3. Welke gevolgen heeft de uitspraak voor aangevraagde ontwikkelruimte na  1 juli 2018? 

 

4. Welke concrete activiteiten zet deze uitspraak mogelijk op slot? Gaat het daarbij enkel om 

agrarische activiteiten, of ook om industriële en infrastructurele ontwikkelingen?  

 

5. Is GS in contact met het Rijk en andere provincies over de mogelijke consequenties van deze 

uitspraak? Zo ja, op welke manier? 

 

6. Welke actie(s) onderneemt GS om ervoor te zorgen dat de reeds bestaande overschrijdingen van 

de 60%-norm zo snel mogelijk worden teruggedraaid?  

 

7. Welke actie(s) onderneemt GS om ervoor te zorgen dat de 60%-norm tot 1 juli 2018 niet 

opnieuw wordt overschreden?  

 

8. Welke actie(s) gaat het College ondernemen om er na 1 juli 2018 voor te zorgen dat de totale 

hoeveelheid stikstofruimte uit het PAS niet wordt overschreden?  

Alvast hartelijk dank voor de beantwoording. 

 

Met vriendelijke groet,  

Hagar Roijackers, GroenLinks 
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